
Azjatyckie pieniądze idealne dla Romy
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Vice dyrektor Unicredit, Paolo Fiorentino ponownie dał do zrozumienia, iż

najlepszy sposób na zarobienie pieniędzy dla Romy to inwestycje

pochodzące z rynku azjatyckiego.

W zeszłym tygodniu Fiorentino przyznał, że UniCredit stara się sprzedać 20 z 33

procent swego udziału grupie inwestycyjnej z Chin, dzięki czemu Roma zarobiłaby

więcej pieniędzy i spopularyzowała swą markę na świecie, jak wiadomo włodarze

Giallorossich planują również budowę własnego stadionu.

- Problem w tym, że we Włoszech nikt nie inwestuje. Mamy kontakty, jednak

obecnie nie ma potencjalnych inwestorów w Italii. Uważam, że idealnym inwestorem

dla Romy byłby ktoś z Azji - powiedział Paolo Fiorentino.

Vice dyrektor potwierdził, że jakakolwiek sprzedaż udziałów odbędzie się jedynie za

zgodą większości udziałowców oraz prezesa Romy, Thomasa DiBenedetto.
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